

THE FULLERTON
OCEAN PARK HOTEL • HONG KONG



Thanksgiving Feast Takeaway Menu 感恩節外賣套餐

All food items are pre-cooked, recommended for 10-12 persons 所有節慶食品均為預煮，建議 10-12 人食用

Appetiser 前菜

Peach Salad with Honey Roasted Brussel Sprouts and Sun-dried Tomatoes
蜜桃沙律伴蜜餞椰菜仔及番茄乾

Poached Salmon, Orange, Fennel and Asparagus Salad with French Dressing
香橙三文魚苗香蘆筍沙律伴法式沙律汁

Porcini Mushroom Soup with Truffle and Garlic Croutons
牛肝菌忌廉湯配松露香蒜麵包粒

Main Course 主菜

Slow-cooked Thanksgiving Turkey (5-6kg)
慢煮感恩節火雞 (5-6公斤)

Honey-glazed Gammon Ham (2.5kg)
蜜餞火腿 (2.5公斤)

Side Dish 配菜

Turkey Stuffing (300g)
火雞餡料 (300克)

Thyme and Honey-roasted Root Vegetables, Brussels Sprouts, Chestnuts, Mashed Potatoes
百里香蜂蜜烤根莖菜、小椰菜、栗子、薯蓉

Cranberry Sauce, Madeira Sauce, Giblet Gravy
紅莓醬、馬德拉醬、火雞肉汁

Dessert 甜品

Pecan Pie
碧根果仁批

Apple Pie with Vanilla Sauce
蘋果批配雲呢嚕醬

Order 訂購

	Price (HK\$) 價錢 (港幣)	Sino Club Member Price (HK\$) 會員優惠價 (港幣)	Qty 數量	Total (HK\$) 總數 (港幣)
For 10-12 persons 供10-12人享用	\$4,888	\$4,148		
For 20-24 persons 供20-24人享用	\$8,288	\$6,998		

Additional Main Course 另加主菜

	Price (HK\$) 價錢 (港幣)	Sino Club Member Price (HK\$) 會員優惠價 (港幣)	Qty 數量	Total (HK\$) 總數 (港幣)
Beef Wellington (1,500g) 威靈頓牛柳 (1,500克)	\$2,288	\$1,938		
Provençal Rack of Lamb (1,200g) 寶雲酥羊架 (1,200克)	\$1,288	\$1,118		
Whole Roasted Salmon Fillet with Mustard Sauce (1,000g) 焗三文魚柳配芥末汁 (1,000克)	\$788	\$668		
Potato Gratin (1,500g) 忌廉焗千層馬鈴薯 (1,500克)	\$368	\$318		
Sweet Potato Casserole with Homemade Marshmallow (1,500g) 自家製棉花糖焗蕃薯 (1,500克)	\$368	\$318		
Hasselback Potatoes (1,200g) 風琴馬鈴薯 (1,200克)	\$368	\$318		
Mac & Cheese Gratin with Comte Cheese (1,500g) 康堤芝士通心粉 (1,500克)	\$368	\$318		

Contact and Payment Details 聯絡方式及付款詳情

Please complete this form and email to fop.festive@fullertonhotels.com.
請填妥此表格並電郵至 fop.festive@fullertonhotels.com。

Name 姓名:	Contact Number 聯絡電話:	
Email Address 電郵地址:	Date of Collection 領取日期:	Time of Collection 領取時間:
Sino Club Membership Number (if applicable): 會員號碼 (如適用):		

Electronic Payment Method: If you wish to settle the payment by credit card, an online payment link will be sent to you within 24 hours after receiving this order form. Please complete the payment within 48 hours to confirm the order.
電子付款方式: 如欲使用信用卡付款, 您將於遞交訂單後24小時內收到網上付款連結。請於48小時內完成付款以確認訂單。

Thanksgiving Feast Takeaway Menu
感恩節外賣套餐

Sino Club
Member Offer 會員優惠

Enjoy member pricing on orders placed
from now until 28 November 2024
即日起至2024年11月28日訂購可享會員優惠價

Promotion Period 推廣日期:
15 to 28 November 2024 | 2024年11月15至28日

Redemption Period 換領日期:
18 November to 1 December 2024 | 2024年11月18日至12月1日

Terms & Conditions 條款及細則:

- Photos are for reference only. Available while stocks last.
圖片只供參考。數量有限, 售完即止。
- Kindly order 72 hours in advance for Thanksgiving Feast Takeaway Menu.
感恩節外賣套餐需提前72小時預訂。
- Please present your valid receipt or confirmation email in hard copy upon redemption at Festive Counter, located on 1/F of the Hotel, between 10:00 a.m. and 8:00 p.m. on the chosen date.
請出示有效單據之正本或確認電郵之列印本於選定提貨日期上午10時至晚上8時到酒店一樓節日專櫃領取外賣套餐。
- Delivery service is available from 11:00 a.m. to 8:00 p.m. daily for all orders within Hong Kong SAR (excluding Outlying Islands, Lantau Island and remote areas).
Delivery charge per location per address: Hong Kong Island: HK\$280; Kowloon: HK\$380; New Territories: HK\$420; Yuen Long / Tuen Man / North District / Airport / Tung Chung: HK\$680.
酒店於每日上午11時至晚上8時提供本地送遞服務 (不適用於離島或偏遠地區)。
每地點每收貨地址送貨服務費用: 港島區: 港幣280元; 九龍區: 港幣380元; 新界區: 港幣420元; 元朗/屯門/北區/機場/東涌: 港幣680元。
- Sino Club members must present a valid membership card to enjoy the corresponding offer.
Sino Club會員必須出示有效會員證方可使用相關折扣優惠。
- Your well-being and comfort are our utmost priority. Please inform our service team of any food allergies or special dietary requirements that you may have.
為閣下健康著想, 如閣下對任何食物有過敏反應, 請告知我們。
- The order is non-refundable and cannot be exchanged, in whole or in part, for cash, other products, vouchers, or services.
此預訂不可退款、不可部分或全部兌換現金、任何其他產品、服務或禮券。
- Each confirmation email is valid for one-time redemption and must be redeemed and used on the selected date and time. The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong will not be obliged to replace the confirmation email in case of loss.
每封電子確認郵件僅可兌換一次, 且僅可於選定提貨日期和時間使用一次, 逾期無效。如遺失電子確認郵件, 香港富麗敦海洋公園酒店概不補發。
- The offers cannot be used in conjunction with other vouchers, promotional offers, package discounts, member privileges, or frequent flyer programmes.
優惠不可與其他禮券、推廣活動、折扣優惠或會員禮遇或飛行常客獎勵計劃同時使用。
- In case of any disputes, The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right of final decision.
如有任何爭議, 香港富麗敦海洋公園酒店將保留最終決定權。

For enquiries, please contact us at +852 2166 7406.
如有查詢, 請致電+852 2166 7406 與酒店團隊聯繫。